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 Protokoll fört vid Norra Jungsund Samfällighets årsmöte 24.3.2024, 17.00 vid 

Iskmo-Jungsund UF Lokal. 

 

 

Närvarande: Stefan Ingman, Tony Ingman, Karl-Arvid Walderman, Björn Snygg, 

Mats Ingman, Nicklas Ingman, Tommy Ingman, Tomas Kecko , Alf Hjerpe, Björn 

Lax, Christoffer Björnström, Dan Ingman, Johan Friberg, Jan Granlund, Bengt 

Höstman 

 

§1. Mötet öppnades av Stefan Ingman kl 17.03 

 

§2. Till mötesordförande valdes Stefan Ingman, till mötessekreterare valdes Björn Snygg och till 

mötes vice ordförande valdes Alf Hjerpe. 

 

§3. Till protokolljusterare valdes Tomas Kecko och Tommy Ingman 

 

§4. Mötet konstaterades lagenligt sammankallat, annons i Vasabladet 10.3.2024 samt på 

Kommunens anslagstavla, samt även föredragningslista på kommunens anslagstavla och på 

hemsidan norrajungsund.ddns.net 

 

§5. Genomgång av föregående mötes protokoll 

 

§6. Verksamhetsberättelsen upplästes och godkänndes. 

 

§7. Kassören, Tony Ingman gick igenom  bokföringen och bokslutet, Balans och resultat räkning. 

Mötet konstaterade att inga oklarheter fanns I bokföringen eller bokslutet. 

 

§8. Verksamhetsgranskarnas utlåtande upplästes, mötetsvice ordförande Alf Hjerpe övertog 

mötet, och frågade mötesdeltagarna om ansvarsfrihet för styrelsen och de redovisnings 

skyldiga kan beviljas? Mötet beviljade ansvarsfrihet. 

 

§9. En representant från samfälligheten till att representera samfälligheten vid Kvarkens fiskeri 

områdes möten valdes. Stefan Ingman med suppleant Tor-Erik Åkerman. Sikfredning så som 

tidigare år tillsammans med övriga, tiden specificeras senare tillsammans med övriga 

deltagandeorganisationer.. 

 

§10. Budget: 5 lass kross till Slompvägen så som tidigare, salt ca 500 kg, I övrigt samma avgifter 

som I fjol för Båtplatser ,ramp avgift,  vägavgifter etc…  

§11. Arvoden och ersättningar för sysslomän, Mötet beslöt att använda samma som senaste år. 

Samt verksamhetsgranskare 50€ var. 

 

§12. Val av styrelsemedlemmar samt personliga suppleanter för dem som är i tur att avgå. 

Mötet beslutade att återvälja Stefan Ingman, Tor-Erik  Åkerman och Björn Snygg som 

ordinarie samt deras personliga suppleanter för en fortsatt mandatperiod på två år. 
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§13. Val av verksamhetsgranskare: Mötet beslöt återval av Tomas Kecko och Tommy Ingman, 

samt deras suppleanter Kenneth Mattas och Mats Ingman 

 

§14. , Bidragsansökningar: Ansökt 

Iskmo Sunden   800€  Beviljas ej 

I-J  Hembygdsforskare   500€  Beviljas 300€ 

Hem o Skola   500€  Beviljas 200€ 

I-J UF    1000€  Beviljas 1000€ hyra 

Jaktklubben  Virke till knipholkar Beviljas 

IJ Bollklubb   350€  Beviljas 200€ mot räkning 

➔ Paus 

 

§15. Muddring I Slumpvik, mötet diskuterade den inkomna offerten på grävarbetet. Mötet 

beslöt att godkänna offerten på 9700€ samt 6300€ för de arbeten som skall utföras. Mötet 

gav ochså Styrelsen rätt att besluta om eventuella sprängningsarbeten om det så visar sig 

behövas.  

Mötet diskuterade även om att Mantalsägare som vill byta plats till de som nu mudras så skall 

de ha förtur. Om tomma platser finns och ingen mantalsägare ansöker om båtplats så kan de 

hyras ut till övriga “icke” mantalsägare.  

 

§16. Övriga ärenden som diskuterades  

a. Talko dag I slumpvik, 11.05.2024 kl 9:00 

b. Kassör Tony Ingman meddelade att om det finns obetalda avgifter i två år så tas nummret 

bort från bommen och båt platsen sägs upp och ges till någon annan.  Båthus C har 

obetablta avgifter och de kan kvitteras mot att Skifteslaget tar över båthuset samt betalar 

100€ åt ägaren.  

c. Brandbrunn på Södersidvägen, Kommunen önskar fylla igen den. Mötet ansåg att 

Sammfälligheten inte vill ta ansvar för brandbrunnen, vilket betyder att Kommunen bör 

fylla igen den. 

§17.  Mötet avslutas kl 19:05 

 

 

        

 

Protokolljusterare      Protokolljusterare 

 

__________________      ___________________ 

Tomas Kecko       Tommy Ingman 


